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 Protokoll 9/2022                                                              1(4) 

 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte i Östergötlands Ornitologiska Förening 
 
Tid:  Måndag 2022-12-12 kl 18.30–21.00 
 
Plats:  Hos Jussi Tranesjö, Berzeliigatan 16 i Linköping 
 
Närvarande ledamöter: Anders Tennlind, ordf. 
  Jussi Tranesjö, vice ordf. 
  Inger-Marie Wohlfarth, kassör  
   Stefan Westberg, sekr. 
  Dan Lindmark 

Claud Youssif   
     
Frånvarande:  Gunnar Ölfvingsson Anmält förhinder 
  Sofie Hellman Anmält förhinder 
                     

                      
 
§ 3 Föregående protokoll  
 
Protokoll 8/2022 från mötet den 9 november är tidigare utsänt och godkänt.                        
 
§ 4 ÖgOF:s årsmöte  
 
Årsmötet kommer att hållas den 26 mars i Odd Fellows lokaler på St:Larsgatan  22 i Linköping. 
Kallelse kommer att läggas ut i Vingspegeln nr 4, på ÖgOFs hemsida och på Facebook. Preliminär 
anmälan önskas. 
 
§ 5 Ekonomi / medlemmar 
 
Ekonomi – aktuell status 
Inger-Marie har inför mötet skickat ut detaljerad information om det ekonomiska läget relaterat till 
budget. Se ett utdrag av hennes noteringar nedan. 
 
”Utifrån bokföringen, dvs alla våra intäkter och kostnader under 2022, ligger vi ca 17 000 kr 
minus (vilket är i linje med budgeten). Tar vi bort kostnader/intäkter för Häradsskärsprojektet, samt 
kostnaderna för Vingspegeln 4/2021 som föll över på detta bokföringsår hamnar vi på ca 23 000 kr 
plus istället. För att nå den budgeten som sattes på året har vi ca 40 000 kr att röra oss med. Något 
som inte är en omöjlighet i och med de kostnaderna som är kvar. Det handlar om tryck och porto 
för Vingspegeln 3/2022 och 4/2022, samt Zoom, InDesign och ett antal andra kostnader som ligger 
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inför betalning i skrivande stund. Så min prognos är att vi kommer landa någonstans kring den 
satta budgeten på totalen, även fast resultatet för vissa poster inom budgeten inte landat likt den 
budgeterade siffran.”  
 
Medlemmar – aktuell status 
 3 nya medlemmar sedan förra styrelsemötet. 
 Nya sidan för att anmäla sig fungerar bra. Se https://ogof.se/forening/bli-medlem/ 
 Medlemsaviseringar från BirdLife är på gång. 
 
§ 6 Vingspegeln 
 
Vingspegeln 3/2022  
 Är på väg ut. 
 
Vingspegeln 4/2022  
Lämnas till tryckeriet senast 18/12 (enligt plan) och skickas ut före nyår. 
 
Innehåll: 
 Rapport om Sjöfågelinventeringen i maj. 
 Artikel om vitgumpsnäppa. 
 Årsmöteskallelse. 
 Intervju med fotograf Jorma Mäkilä. 
 Artikel om tjäder. 
 Ordf: text om jubileet. 
 Tävlingar 
 Omslag: skäggdopping 
 
Vingspegeln 1/2023 
 
 ÖgOF:s fågelskyddsarbete. 
 Häradsskär. 
 Intervju med omslagskonstnär. 
 Skådarporträtt 
 
På senaste Fågeldialogen enades man om att tidningar inom BirdLife även fortsättningsvis ska 
kunna erhållas i pappersform. 
 
Möjlighet att sätta vattenstämpel på tidningar sparade i pdf-format diskuterades. Främst för att ta 
bort möjligheter till otillåten användning av bilder. Beslutades att undersöka vad som gäller. 

 
§ 7  ÖgOF på nätet/i mobilen 
 
Funktionsbrevlådor 
Inget att rapportera. 

 
Facebook 
Adventskalendern fungerar bra och är uppskattad. 
 
Hemsida 
Extra flik för Jubileet föreslås 
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Bandet Fåglar i Ög 
Inget att rapportera. 
 
Holken (Zoho Connect) 
Inget att rapportera. 
 
§ 8 Fågelskydds- och andra naturvårdsfrågor 

Insända yttranden 
15/11 Bildande av och skötselplan för Askedals NR i Valdemarsviks kommun. 
21/11 Frågor ang. förlängd koncession för existerande luftledning Dömestad-Vikingstad (insänt 
tillsammans med LFK). 
21/11 Boxholms Skogars uppdaterade naturvårdsbedömning 
23/11 Bildande av och skötselplan för Vålberga NR, Motala kommun (insänt tillsammans med 
MBF). 
25/11 Reviderat beslut och skötselplan för Klämmesmålens NR, Ödeshögs kommun. 

Nya remisser/ärenden  
Solkraftsprojekt: Minsjö i Söderköpings kommun. 
Två vindkraftsprojekt: Östra Eneby i Norrköping och Orreklint söder om Åtvidaberg. Svar senast 
13–15 /1. 
Bevarandeplan för Natura2000-området Ågelsjön norr om Norrköping. Svar senast 9/1. 
Fråga från sommarstugeägare ang. planerad vindkraft nära häckande fiskgjuse.  
 
Som sammanfattning kan sägas att vi svarat i positiva ordalag om de nya NR samt till Boxholms 
skogar. I övriga ärenden ses inga hot mot fågelfaunan. 
 
§ 9 Fågelintressefrågor 
 
 Jennys adventskalender på Facebook ger många likes. 
 Ängshöksföredrag av Peter Berry, som hölls digitalt via zoom den 24 november, var mycket 

uppskattat. 
 
§ 10 Inventeringar 
 
Midvinterinventering. Kort information har tagits fram och kommer att läggas ut på ÖgOF:s 
hemsida och Facebook.  

§ 11 Regionala rapportkommittén (RRK) 

Förslag enligt nedan gällande ledamöter och sammankallande inom RRK fastställdes. 
 
Mandat till årsskiftet 23/24:  Kjell Carlsson, Mikael Eberhard och Christian Williams. 
Mandat till årsskiftet 24/25: Johan Jensen, Elis Ölfvingsson och Torbjörn Blixt. 
Johan tar även rollen som sammankallande och kontaktperson mot både NRK och ÖgOF. 
 
Robert Petersen har aviserat att han kommer att avgå varför RRK nu söker en ersättare. 
 
§ 12 Häradsskär  
  
En person har redan nu hört av sig och är intresserad av att delta i höst. 
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§ 13 Skrivelser/massmedia 
 
Inget att rapportera. 
 
§ 14 Region-/medlemsmöten/övriga möten/klubbkontakter 
 
Regionmötet genomfördes den 14 november på Fontänen i Linköping med LFK som värd. 
Protokoll från mötet utskickat av Sofie. 
 
§ 15  BirdLife Sverige 
 
 Vinterfåglar inpå knuten (VIK) ska genomföras den 27–30 januari 2023.  Sofie kommer att vara 

lokalt ansvarig. 
 Fågeldialogen den 14 december kommer att ta upp fågelmatning samt arrangemang inför VIK. 
 Riksstämman 2023 kommer att genomföras den 22–23 april i Skara – deltagande från ÖgOF 

kommer att beslutas på kommande styrelsemöte. 
 Kalendarium för BirdLife 2023 har skickats ut till de regionala föreningarna. 
  
§ 16  Övrigt 
 
 Naturcentrum kommer att byta lås och nycklar. 
 I samverkan med Rovdjursföreningen o Naturskyddsföreningen Ög. får vi utse två ordinarie och 

två suppleanter till Viltförvaltningsdelegationen och vi har varit överens om att ÖgOF kan utse 
en suppleant. Tyvärr har vi inte lyckats med det vilket vi meddelat dem. 

 Vi har fått en förfrågan angående examensarbete. Vi har inte resurser till detta och har därför 
tackat nej. 

 Upptäckartävlingen: Enligt tidigare beslut kommer den nu att läggas ned. Innevarande år har 
enbart två personer deltagit och de kommer att kontaktas. Det beslutades att vandringspriset, 
den sibiriska trasten, kommer att överlämnas till den person som genom åren varit mest 
framgångsrik i tävlingen.  

 50-årsjubileum 2023 (pågående planering visas enbart för styrelsen) 
 
§ 17 Genomgång av åtgärdslistan    
 
Åtgärdslistan gicks igenom och följer efter protokollet. 

 
§ 18 Nästa möte  
 
Någon gång v3/4.  Anders skickar i vanlig ordning ut en doodle och kallelse kommer därefter att 
skickas ut i god tid. 

§ 19 Mötets avslutande 

 
Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Stefan Westberg, sekreterare  Anders Tennlind, ordförande 


